
Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Przestrzegania Prawa i 

Porządku Publicznego, Ochrony Środowiska Leśnictwa i Rolnictwa  

w dniu 18 marca 2025 roku o godz. 08:00 w Sali Sesyjnej 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności, Sekretarz 

Miasta Sylwester Foltyn. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Raport miesięczny Komendant Straży Miejskiej 

3. Analiza utrzymania zieleni miejskiej, koszenie i planowane obsady wiosenne i letnie 

4. Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności 

zwierząt. 

5. Sprawy bieżące 
 

Ad 1. 

Przewodniczący komisji Bronisław Szalbót przywitał wszystkich obecnych i poprosił o 

przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji, który został przyjęty jednogłośnie 

„za”. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący komisji oddał głos komendant Straży Miejskiej Beacie Miś, która 

przedstawiła raport z działalności straży miejskiej za okres od 17 lutego do 16 marca 2025 roku. 

Poinformowała, że w tym czasie miasto odwiedziło wielu turystów, co wpłynęło na wzrost 

liczby interwencji. Omówiła wykroczenia drogowe, wobec których wszczęto postępowania, 

oraz zdarzenia związane z bezpańskimi zwierzętami. Radny Andrzej Szalbót dopytał o liczbę 

wniosków skierowanych do sądu w związku z wykroczeniami, procedurę ich rozpatrywania, 

czas oczekiwania na decyzję oraz wysokość wymierzanych kar. Komendant przedstawiła 

przykłady przypadków, w których straż miejska nałożyła mandaty. Radny Piotr Madzia 

poruszył temat utwardzenia drogi w rejonie Wisły Malinki, natomiast radny Andrzej Szalbót 

zapytał o interwencje podejmowane w rejonie Gościejowa. Komendant poinformowała 

również o dewastacji przystanku w pobliżu wyciągu na Nowej Osadzie. W trakcie posiedzenia 

rozmawiano także o przypadkach kradzieży dokonywanych przez osoby przyjezdne do Wisły. 

Głosowanie za przyjęciem informacji: jednogłośnie „za”. 

 

Ad 3. 

 Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Marta Słowik, omówiła przygotowany 

materiał dotyczący utrzymania zieleni miejskiej. Poinformowała, że wykonawca nie został 

jeszcze wyłoniony – stanie się to po ogłoszeniu przetargu. Gatunki roślin używane do nasadzeń 

pozostaną takie same jak w roku ubiegłym. Dyskutowano o obsadzeniu rabatki na Nowej 

Osadzie. Kierownik poinformowała, że za pomnikiem Ślązaczki planowane jest nasadzenie 

drzew owocowych. Radny Bronisław Szalbót zapytał o możliwość wcześniejszego 



przeprowadzania przetargów na nasadzenia roślin. Kierownik wyjaśniła, że tegoroczny termin 

przetargu wynika z harmonogramu pracy referatu. Radny Piotr Pinkas zwrócił uwagę, że dla 

przedsiębiorców dogodniejsze byłoby ogłaszanie przetargów jesienią. Marta Słowik zapewniła, 

że w przyszłości referat będzie dążył do wcześniejszego terminu przetargów. Sekretarz miasta 

poinformował, że w ubiegłym roku przetarg również został ogłoszony w marcu, jednak poprosił 

kierownik referatu o podjęcie działań, aby w przyszłym roku procedura rozpoczęła się już w 

styczniu. Omówiono także kwestie nasadzeń kwiatów wiosennych w okolicach świąt, w biało-

czerwonej kolorystyce przy pomniku. Rozważano możliwość ozdobienia kwiatami mostu 

prowadzącego na baseny Wisła. Radny Bronisław Szalbót zwrócił się z prośbą o nasadę 

kwiatową przy parkingu na Nowej Osadzie, w rejonie mostu na Groniczek. Radny Piotr Polok 

poruszył temat nasadzeń kwiatowych w rejonie Wisły Głębce. Sekretarz miasta zasugerował, 

że możliwe będzie zaprojektowanie nowych nasadzeń w okolicy wiaduktu w Łabajowie.  

Głosowanie za przyjęciem informacji: jednogłośnie „za”. 

 

Ad 4. 

 

 Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Agata Szarzec, 

omówiła przygotowany materiał. Poinformowała, że Program Opieki Nad Zwierzętami na 

bieżący rok jest zbliżony do ubiegłorocznego, z drobnymi zmianami. Kierownik przedstawiła 

również opinię Powiatowego Inspektora Weterynarii dotyczącą gospodarstwa w Wiśle 

Malince. Radny Bronisław Szalbót zapytał o przyczynę znaczącego wzrostu kwoty 

przeznaczonej na realizację programu w stosunku do roku poprzedniego. Kierownik wyjaśniła 

szczegółowo stawki zawarte w programie oraz ich uzasadnienie. Omówiła także procedurę 

weryfikacji bezpańskich kotów. Radny Sławomir Wantulok zapytał, czy wszystkie gminy w 

powiecie są zobligowane do przygotowania podobnego programu. Następnie przeprowadzono 

dyskusję na temat procedur postępowania z bezdomnymi zwierzętami – zarówno dzikimi, jak 

i domowymi. 

Głosowanie za przyjęciem informacji: jednogłośnie „za”. 

 

Ad 5. 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Agata Szarzec omówiła 

wniosek w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu po nieruchomości 

stanowiącej własność gminy na ulicy Bielanów, a następnie przedstawiła omawianą 

nieruchomość na mapie poglądowej. Komisja po przeanalizowaniu wniosku przystąpiła do 

głosowania. 

Głosowanie w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu po nieruchomości 

stanowiącej własność gminy na ulicy Bielanów: jednogłośnie „za”. 

 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Agata Szarzec omówiła 

wniosek w sprawie zamiany nieruchomości (fragment drogi na Szymków) z własnością Gminy 

Wisła, a następnie przedstawiła na mapie poglądowej omawiane nieruchomości. Komisja 

zwróciła się z prośbą o przedstawienie możliwego kosztu wykupu tej nieruchomości bez 

zamiany. Wniosek zostanie ponownie omówiony na posiedzeniu Komisji Połączonych, gdyż 



toczone są rozmowy o nabycie nieruchomości na rzecz gminy. Wniosek nie został 

zaopiniowany.  

 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Agata Szarzec omówiła 

wniosek w sprawie zamiany nieruchomości stanowiącej fragment drogi przy ulicy 

Kiczerowskiej z własnością Gminy Wisła, a następnie przedstawiła na mapie poglądowej 

omawiane nieruchomości. Komisja po przeanalizowaniu wniosku przystąpiła do głosowania. 

Głosowanie w sprawie zamiany nieruchomości stanowiącej fragment drogi przy ulicy 

Kiczerowskiej z własnością Gminy Wisła: jednogłośnie „przeciw” 

Komisja wnioskuje o zaproponowanie nowego przebiegu zamiany: jednogłośnie „za” 

 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Agata Szarzec omówiła 

wniosek w sprawie nabycia części nieruchomości stanowiącej fragment ulicy Kuryatty, a 

następnie przedstawiła omawianą nieruchomość na mapie poglądowej. Komisja po 

przeanalizowaniu wniosku przystąpiła do głosowania. 

Głosowanie w sprawie wniosku o nabycie części nieruchomości stanowiącej fragment ulicy 

Kuryatty: 2 głosy „wstrzymuję się”, 5 głosów „za” 

 

W dalszej części posiedzenia radny Andrzej Szalbót zwrócił się z prośbą o założenie 

dwóch lamp na ulicy Miłej w Wiśle. Radny Bronisław Szalbót poruszył temat  miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego dla Gościejowa i Czarnego. Sekretarz 

poinformował, że plany dalej są w opiniowaniu Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska. 

 

Komisja wystosowała wniosek do Burmistrza Miasta: 

„Komisja wnioskuje o wcześniejsze przeprowadzenie przetargów na wyłonienie 

wykonawcy na utrzymanie zieleni od przyszłego sezonu np. w październiku lub 

listopadzie na kolejny rok”. 

Głosowanie w sprawie wniosku: jednogłośnie „za”. 

 

Na tym  zakończono posiedzenie komisji. 

Protokołowała: Katarzyna Czyż 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Gospodarki Komunalnej, Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego, Ochrony Środowiska,  

Leśnictwa i Rolnictwa 

Bronisław Szalbót 

 


